
Pokal fremtid 

 

Tiden har gjort at pokalerne ikke har den samme værdi for den enkelte 

samt det faktum at det er svært at få nogen til at påtage den til tider 

utaknemlige opgave at administrere pokalerne. Plus det at der er nogle af 

pokalerne der er overfyldte hvis de ikke er blevet væk. 

Så jeg vil forslå at i fremtiden vil pokalerne blive administreret på følgerne 

måde. 

Fremover vil der kun være pokaler på klubbens egne prøver dvs. 

forårsmarkprøven, efterårsmarkprøven. efterskudsprøver, (schweiss) 

landsudstillingen samt års pokalerne på generalforsamlingen   

Ansvaret for pokalerne deles ud til de forskellige udvalg. Markprøve 

udvalget, udstillings udvalget og efterskuds udvalget 

Pokaler der er overtegnet tages ud og erstattes ikke. Undtaget af dette er 

pokaler på klubbens egne prøver. 

Det vil så sige at pokaler til slæb og apportering samt de 5 vinder 

klasser udgår og i stedet bruges diplomer. 

De overtegnet pokaler lægges i depot hvis vi syntes at er det der skal til 

og hvis vi kan finde et sted hvor der er plads 

 

 


